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Název  KOMISE PRO DOPRAVU, BEZPEČNOST A POŘÁDEK 

Datum konání 9. 4. 2015 

Místo konání Happy bar 

Přítomní členové B. Heinz, D. Chudoba, R. Ivičič, , M. Řezníček, M. Velan, J. Zeman  

Hosté O. Krištof (MP Šlapanice) 

Omluveni R. Peška, P. Petřík 

Program probíhající úkoly, úkoly z rady města, zpětná vazba, různé 

Obsah 

1. Úvod, prezence, seznámení přítomných s programem schůze. 
2. M. Řezníček odevzdal vyplněný osobní výkaz poţadovaný městem. 

3. Komisi na vlastní ţádost opustil J. Šlamoun. Předseda poděkoval za odvedenou práci i splněný 

úkol, kterým byl článek ve Šlapanickém zpravodaji. 

4. R. Peška a O. Krištof se zabývají aktivně úkolem navrhnout řešení úprav a obměny dopravního 
značení, a také způsobem parkování na ulicích – nejlépe jednotně na jedné straně (taktéţ bude 

upraveno dopravními značkami). Na některé z příštích zasedání předloţí celkový návrh k 

připomínkování. Z toho vzejde návrh řešení pro radu města. 
5. Komise navrhuje provést vodorovné značení na křiţovatce Čechovy a Nádraţní.  

6. Členové se shodli na návrhu umístění dodatkových tabulek na exponovaných místech 

(Masarykovo nám. a Zdravotní středisko), které předloţili radě města. Neshoda panuje u 
prodejny Albert. Bude ještě projednáváno. 

7. Připomínky k pasportu dopravního značení: Z ul. Jiříkovské doplnit zákaz odbočení na 

jednosměrnou ul. 8. května, prověřit oprávněnost dopr. značení na ul. Čechově před domy č. p. 6 

a 8.  
8. Komise doporučuje radě vyvinout tlak na činnost úředníků ohledně parkovacích míst u 

provozoven (např. drogerie Teta). 

9. Komise navrhuje prověřit moţnosti a případně vybudovat městské parkoviště na ul. Čechově 
naproti restauraci Ţuráň (reţim viz. u Alberta). 

10. Komise navrhuje zřízení přechodů pro chodce: zastávka Šlapanice Čechova – Brněnská (ze 

zastávky k Sušilově - je tam i sníţený chodník + umístění zrcadla), Čechova (od parčíku směrem 
ke Švehlově). Dále vylepšení exponovaného “vzorového” (osvětleného, reflexního) přechodu u 

parku na Riegrově ul..  

11. Komise navrhuje nainstalovat několik těles VO mezi Šlapanice a Bedřichovice. 

12. Komise navrhuje obnovu “zašlého” vodorovného značení (přechody, dělící čáry aj.). 
13. Úkol z rady: Na návrh zastupitele T. Sovy vytvořit OZV omezující některé rušivé činnosti 

(pálení, sečení trávy, řezání dřeva aj.). Obdobným námětem se komise jiţ dříve zabývala a 

neshladala potřebným toto řešit OZV.  
14. Ve městě probíhá zkušební instalace LED svítidel VO. Komise upozorňuje na moţné 

zdravotních dopady (odborně diskutovaný vliv na zdraví člověka) a také doporučuje, v případě 

instalace ve městě, dbát na výběr kvalitních svítidel. 

15. Různé:  

 nebezpečné zábradlí u schodiště školy – opravuje se 

 systém parkování – placení, nájem atd. – vymyslet spravedlivý systém  
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16. Komise navrhuje radě stanovit pravidla pronájmu veřejného prostranství, kde by mělo být 
zajištěno sociální zázemí (např. “trţnice” na ul. Čechově) či pronájmu prostor bez parkovacích 

míst. 

17. Příští zasedání zahájí komise v hasičské zbrojnici první zkouškou průjezdnosti ulic ve spolupráci 

s MP. 
 

trvající témata: zkouška průjezdnosti ulic pro záchranné sloţky, ul. Zemědělská, články do ŠZ, 

krajský bezpečnostní projekt, dopravní koncepce, nájmy a parkovací místa (přehled),  
 

Vyhotovil: Michal Velan 


